
 

 

 
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde Rækker Mølle Skolen 
Mandag d. 23. september 2024, kl. 17.00 – 19.00 
Mødeleder: Ditte 
Referent: Charlotte 
 
Deltagere: Dorete Mostrup, Simon Villumsen, Jan Vennevold, Ditte Schjelde, Henriette Hjøllund, Trine Vils, Charlotte Andersen og 
Christian Salmansen 
 
Afbud: Nina Hansen, Carsten Dahl, Henrik Olesen 
 

Punkt Resume Referat Beslutning 
1. Trivselsråd •  Trivselsrådet deltog ikke på mødet. 

Trivselsrådet har konstitueret sig med: 

Isabella G (5.klasse) - formand 
Josephine (6.klasse) - næstformand 

 

2. Meddelelser: 
- Formand 
 
 
 
- Personale 
 
 
 
 
 
 

 
F: 

 
 
P: 

 

 

 
 

 
F: Der afholdes møde i Folkeskolernes 
Samråd d. 14/11-24 på Tim skole. 
Nina og Henriette deltager. 
 
P: Iflg. Trine havde hele skolen OL-
emneuge i sidste uge (uge38). Det var en 
rigtig god uge for både børn og voksne. 
 
Der er også gang i planlægningen af 
motionsdagen, fredag i uge 41. 
 

 



 

 

- Skoleleder 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- SFO 
 
 
 
 

S:  
• Pæd.weekend den 4.-5. oktober. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
• Økonomitjek 
 
 
• Lærens-/Personalets-dag  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SFO: 
 
 
 
 

S:  
• Iflg. Christian tager personalet på 

pæd. weekend d. 4.+ 5. oktober. 
Der er ønske om, at skolen/sfo 
lukker ned kl. 14.00, så alle kan 
komme afsted og ikke mindst starte 
på samme tid. 
Christian skriver ud til forældrene. 
Iflg. Christian er der ønske om, at 
bestyrelsen deltager på pæd. 
weekend næste år. 
 

• Iflg. Christian orienterede kort om 
økonomien i 2024. Det ser fint ud. 

 
• Lærens-/personalets-dag er fredag d. 

4. oktober. Det forskelligt fra år til 
år, hvad der bliver gjort. Det er 
skolebestyrelsen der står for dette. 
 

• Christian orienterede kort om ønske 
om ændringen af strukturen i 
Folkeskolernes Samråd. 
Der er et ønske om, at der bla. 
deltager lærerrepræsentanter fra 
skoleområdet og 
pædagogrepræsentanter fra 
daginstitutionsområdet. 

SFO: Iflg. CA starter flere af de faste 
indendørs aktiviteter i sfoen. Bla. Nerf-krig 
og klub for de ældste piger.  
Sfoen holder Halloweenfest i oktober. 
 



 

 

- Andre 
 

A: A:  
 

3. Siden sidst •  Intet nyt. 
 

 

4. Evaluering af forældremøde 
 

 

• Tilmelding  
• Opdeling i mellemtrin/indskoling? 
• Hvordan vælger vi forældreråd? 
• Hvad skal vi bruge tiden på til 

forældremøde i klasserne? 

Der var en god drøftelse og evaluering af 
forældremødet. 

• Der er et ønske om tilmelding. Det 
giver mulighed for at danne overblik 
over hvor mange der kommer og om 
der er nogen der skal ”prikkes til”. 

• Der er et stort ønske om at dele 
indskoling og mellemtrin.  
En mulighed kunne være at starte 
med forældremøde i indskoling, 
derefter fælles orienteringsmøde for 
hele skolen og slutte af med 
forældremøde for mellemtrinnet.  
Dette vil give mulighed for at 
forældre kan deltage både i 
indskolingen og på mellemtrinnet. 

• Det fungerede rigtig godt med fælles 
informationsmøde. Godt med 
præsentation af skolebestyrelsen, 
Tryllestaven og personalet. 

• Der er ønske om, at det er den 
enkelte klasselærer, som udvælger 
forældrerådet. 
Det bakker hele bestyrelsen op om. 

• Der er et ønske om, at der bliver 
skrevet referat til forældremøderne. 

 



 

 

• Der er ønske om, at der til 
forældremøderne drøftes fx klassens 
trivsel eller det ”der lige rør sig”. 
Når alle forælde er samlet, kan det 
give mening at tale om trivsel. 

• Klasselæren kan evt. i invitationen, 
opfordre forældrene til, at komme 
med ønsker om, hvad der er vigtigt, 
at der drøftes på mødet. 
 

5. Procedure ved fravær • Bilag - Eftersendes  • Christian uddelte udkast til procedure 
vedr. fravær. Der var få justeringer. 
CS retter til og proceduren sendes til 
forældrene/lægger på hjemmesiden. 

 

 

6. Lektier i ferien.  

 

•  • Se princip for Fritagelse for 
undervisning. 
” I de tilfælde hvor barnet er fritaget på 
grund af ferie er forældrene selv ansvarlige 
for, at barnet ajourføres med den 
undervisning, der har fundet sted. Lærerne 
er ikke forpligtigede til at lave særlige 
planer for elever der er fritaget for 
undervisning.” 
 

 

7. Revidering af principper 
 

• Kost – mad fra hallen? 
• Risikofyldtleg  
• De ligger på hjemmesiden  

• Margit stopper med at lave skolemad. 
Vi drøftede, hvad der er af andre 
muligheder og om der er ønske om 
skolemad. 
Børnehaven har ”maddag” 1. onsdag i 
hver måned. Kunne det være en 
mulighed at etablere et samarbejde med 
børnehaven? 

 



 

 

CS undersøger muligheder.  
Alle tænker over hvilke muligheder der 
er og punktet drøftes igen senere. 
 
Principperne blev ikke revideret. 
 

8.Trivselsmålinger og 
Nationaletest  

• Gennemgang af skolen 
trivselsmålinger.  
 

• Christian gennemgik den seneste 
trivselsmåling. Det ser rigtig fint ud. På 
Rækker Mølle skolen er der en lille 
stigning i trivselsmålingen, hvor der på 
landsplan er et lille fald. 
 

 

9. Digital dannelse • Nyt fast punkt i år 
• Evaluering af deling af links i 

forhold til digital dannelse 

• Dette punkt har været et meget givtigt 
punkt, at drøfte til vores møder. 
Punktet får lov at holde pause og tages 
op igen efter jul, hvor vi vil drøfte om 
det fortsat skal være et fast punkt eller 
om det skal drøftes ved behov. 
 

 

10. • Status fællesbestyrelse  
 

• Iflg. Christian er der ikke noget nyt. 
CS arbejder videre. 
 
 

 

11. 
Punkter til kommende møder 

•  • Forskudte valg til skolebestyrelsen. 
• Lave princip omkring overgange.  
• Forældresamarbejde/øget 

forældreinvolvering. 
• Digital dannelse 
• Skolemad 

 

 

12. Eventuelt    
    

 
Næste bestyrelsesmøde:  12. november 2024 



 

 

 
Afbud til: 
 

Afbud fra:  


	Mandag d. 23. september 2024, kl. 17.00 – 19.00

